
Koncoročné pracovné stretnutie s novinármi

Tlačový odbor Slovenskej poľnohospodárskej a potravinárskej komory počas celého roka aktívne
spolupracuje s redakciami regionálnych, no najmä celoplošných médií. Výsledkom sú stovky
vyjadrení, ktoré majú za úlohu prezentovať najväčšiu agropotravinársku samosprávu, no najmä
vysvetľovať situáciu, vecne pomenovať problémy a dátami podložiť argumenty.

Vedenie SPPK, tak, ako už býva na konci roka zvykom – poďakovať sa a uctiť si - pozvalo zástupcov
médií, s ktorými denne spolupracujeme, na pracovné raňajky. Cieľom bolo zhodnotiť uplynulý rok,
vysvetliť pozadie niektorých tém, ktoré najviac rezonovali a poďakovať sa za aktívnu a korektnú
spoluprácu počas celého roka.

Výkonný podpredseda SPPK Andrej Gajdoš a ústredný riaditeľ SPPK Jozef Artim hovorili na stretnutí
najmä o problematike priamych platieb, dovozoch agrokomodít z Ukrajiny či cenách potravín. Práve
cena potravín a debaty o lacných ukrajinských agrokomoditách v spojitosti s možným vstupom
Ukrajiny do EÚ budú v nasledujúcom roku veľmi diskutovanými témami. Novinárov tiež zaujímali aj
zelené témy ako ukladanie uhlíka do pôdy, biopásy či záber poľnohospodárskej pôdy.



Oceňujeme záujem novinárskej obce o agropotravinársky rezort a tešíme sa na spoluprácu aj v roku
2024.

 


